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            VERSLAG VAN DE EXTRA VERGADERING VAN 21 DECEMBER 2009. 

 

Aanwezig: mevr. Bracht; dhr. Tepas; dhr. van Gaalen; mevr. ten Boekel; dhr. 

Deekens; dhr. van der Zee; dhr. Klijn; dhr. van Ravenzwaaij; mevr. Mooy. 

Afwezig: dhr. de Wind; dhr. den Hollander; dhr. Landman. 

 

Deze vergadering is extra ingelast in verband met de ziekte van dhr. Tepas, en 

wordt gehouden bij mevr. Bracht thuis. 

Door de ernstige ziekte van dhr. Tepas zal hij zijn werkzaamheden voor de DR 

voorlopig niet kunnen uitoefenen. We komen vanavond bijeen om o.a. de taken te 

herverdelen. 

 

Dhr. Tepas vertelt over zijn ziekte en over het schema van onderzoeken en 

behandelingen die hij moet gaan volgen. De DR wenst hem uiteraard veel sterkte. 

 

Dan volgt nu het verslag van de vergadering. 

 

4 leden zijn naar de infobijeenkomst over de UMTS-masten  geweest. Hier bleek 

dat een aantal buurbewoners ingelicht is door de Gemeente Zijpe over het 

aanpassen van het handbalveldje. De DR is hierover helemaal niet geïnformeerd. 

Dit is een schending van het Convenant dat we afgelopen jaar met de Gemeente 

hebben afgesloten. Dhr. van Ravenzwaaij heeft een conceptbezwaar geschreven 

en leest dit voor aan de leden. Alle leden gaan accoord en de secretaris zal 

ervoor zorgdragen dat dit verstuurd wordt naar de Gemeente. 

Voor wat betreft de UMTS-mast: de Gemeente heeft een vergunning afgegeven 

voor 5 jaar. De mast zal een betonnen fundering krijgen en wordt 26 m. hoog. 

Alleen KPN zal gebruik maken van deze mast. De opmerkingen die gemaakt 

werden over angst voor geluidsoverlast werden door betrokkenen 

gebagatelliseerd. 

 

Bijwonen infobijeenkomsten. 

De Gemeente heeft de Nieuwjaarsbijeenkomst afgelast. 

Dhr. van Ravenzwaaij zal veel bijeenkomsten en vergaderingen bezoeken. 

Verder zal ad hoc worden besloten wie waar naar toe gaat. Dhr. Klijn geeft aan 

dat als hij niet op zee zit, hij bereidt is om diverse bijeenkomsten te willen 

bezoeken. Dit wordt met dank ontvangen door de overige leden. 



  

De secretaris zal dhr. Zwaneveld, coördinator Dorpsraden van de Gemeente 

Zijpe op de hoogte stellen. Tevens zal de Gemeente verzocht worden om de post 

in het vervolg naar ons e-mailadres te sturen en niet meer rechtstreeks naar 

dhr. Tepas. 

 

Mededelingen. 

Dhr. K. de Wit had klachten over de nieuwe dienstregeling van Connexxion die 

afgelopen 13 december is ingegaan. Mevr. Mooy heeft hem beantwoordt en nu 

blijft hij mevr. Mooy mailen met vragen wanneer de dienstregeling aangepast 

wordt aan zijn wensen. Mevr. Mooy geeft aan dat zij geen energie meer wil 

steken in deze zaak. Zij heeft duidelijk antwoord gegeven aan dhr. de Wit en 

hem verwezen naar de Provincie, opdrachtgever van het Openbaar Vervoer. De 

DR is het met haar eens en we laten het rusten. 

Dan is er post gekomen van dhr. Zeeman over de tuintjes van de kerknollen.   

Hier is de DR al lange tijd mee bezig. Het onderwerp zal weer meegenomen 

worden richting wethouder Blonk tijdens het Voorjaarsoverleg. 

 

Verslag 3 december 2009. 

Door dhr. Landman gemaakt en goedgekeurd. Mevr. Mooy zal het in de DR-stijl 

rondsturen. 

 

Diverse werkgroepen. 

Kustverdediging: 

In Zuid-Holland wordt met een “zandmotor” gestart. De DR heeft hiervan met 

belangstelling kennis genomen. De Provincie Zuid-Holland is blijkbaar 

voortvarender dan de Provincie Noord-Holland, terwijl hier de Zwakke Schakels 

liggen. 

Callantsoog: 

Er is een opstelplaats gemaakt voor de rolcontainers tegenover de 

Frankendaelschool. Geweldig!! 

Op school zal nogmaals aandacht gevraagd worden aan de ouders voor het dubbel 

parkeren van de auto’s en dus gevaarlijke situaties, tijdens het halen en brengen 

van de kinderen. 

Dorpsplein:  

Er wordt een onderzoek uitgevoerd, betaalt door de Ondernemersvereniging, 

over de haalbaarheid van een ondergrondse voorziening. De leden van de DR die 

zitting hebben in de Klankbordgroep zullen dit kritisch volgen. 

Financiën: 

Er wordt weer een kascommissie samengesteld om kascontrole uit te oefenen. 

Dhr. de Wind en dhr. Deekens zullen dit gaan doen. Mevr. ten Boekel is reserve. 

Tijdens de volgende vergadering zal een datum geprikt worden. 



  

Rondvraag. 

Dhr. Klijn roept een ieder op om zijn/haar stoep schoon te houden van sneeuw en 

ijs. 

Dhr. Deekens: de feestverlichting op het Dorpsplein is weggehaald, was van 

slechte kwaliteit. Erg jammer. 

Mevr. ten Boekel: er zijn hangjongeren die ijsballen gooien tegen ramen. Enige 

remedie is de Politie te blijven bellen. Het zal meegenomen worden in het 

Voorjaarsoverleg. Ook zal dhr. van Ravenzwaaij hierover inspreken tijdens de 

Openbare Raadsvergadering van 19 januari 2010. Dhr. van der Zee zal een stukje 

hiervoor schrijven. 

Dhr. van Gaalen gaat 6 januari 2010 alsnog naar Oostenrijk. 

 

Tot zover de vergadering van 21 december 2009. 

De volgende vergadering staat gepland voor 7 januari 2010. 

Dhr. Tepas bedankt een ieder voor alle belangstelling. 

Dhr. van Ravenzwaaij sluit de vergadering om 22.30 uur en wenst een ieder fijne 

feestdagen en wel thuis. 

 

 

Callantsoog, 7 januari 2010. 

A. Mooy, 

Secretaris. 

  

  

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


